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Статья посвящена актуальным вопросам необходимости создания в России административных судов как органов 

административной юстиции. Исследована иностранная практика по данному вопросу, проведено изучение реалий 

российского правоприменения с учетом создания в отечественном государстве апелляционных и кассационных судов 

общей юрисдикции. Выявлены преимущества и недостатки организации отдельной системы судов административной 

юстиции в сравнении с имеющимся регулированием.
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The article is devoted to topical issues of the need to create administrative courts in Russia as bodies of administrative justice. 

Foreign practice on this issue has been studied, a study of the realities of Russian law enforcement has been carried out, taking into 

account the creation in the domestic state of appellate and cassation courts of general jurisdiction. The advantages and disadvantages 

of organizing a separate system of courts of administrative justice in comparison with the existing regulation are revealed.
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